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Gommissie Omgeving

24-uursvraag

Datum vezoek: 3 augustus 2015

Aan: wethouder Schenk

De PvdA is verheugd met het resultaat van de aanpak van de Kadetunnel door enkele
Roosendaalse graffitikunstenaars. Een enorme verbetering en een mooi visitekaartje voor de
entree tot de Kade.

Gelet op deze aanpak vraagt de PvdA zich af of u de opdracht gaat geven aan onze
Roosendaalse inwoners, kunstenaars, om ook de andere tunnels te verfraaien en te voorzien
van een Roosendaalse identiteit? Denk bijvoorbeeld aan de tunnel van het D-E fietspad
Tolberg (zie foto), tunnel Kroeven, etc...

Alvast dank voor uw antwoord.
PvdA MichaelYap
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Beantwoording

Ja, de gemeente Roosendaal is wel van plan ook andere tunnels te verfraaien. Dit is onderdeel van

het plan om de toegangen tot Roosendaal aan te pakken. Het is de bedoeling om de prominente

toegangspunten naar de stad (stadspoorten/ tunnels) op te knappen en een aantrekkelijk en

herkenbaar uiterlijk te geven. ln samenspraak met Platvorm R en Citymarketing Roosendaalwordt

gewerkt aan een breed toepasbaar kader voor de verdere realisatíe. Het gaat daarbij niet alleen over

de uitgangspunten voor de verdere vormgeving maar ook over het proces dat liefst in samenspraak

met de omgeving doorlopen zalworden.

Een eerste aanzet is gemaakt met het Kadetunneltje. Aan de uitvoerende graffitikunstenaars is

opgedragen om in ieder geval te verwijzen naar de omgeving (spoor, Kade, kermis, Draai van de

Kaai) en Roosendaal (met o.a. Beleef 't in Roosendaal roos).

groet,

Saskia k-Dekkers
Wethouder Beheer openbare ruimte
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